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Parohia Învierea Domnului, telefon 0743538830. 

 

L-am  cunoscut  pe  Părintele chiar  de când  am  fost  la  

Seminar; la  început  am  mers  la  dânsul  împreună  cu  alți  

colegi  care-l  cunoșteau. Când  am  mers  la  dânsul,  fie  

singur,  fie  cu  colegi  de  la  seminar,  fie  cu  colegi  preoți  

mai  târziu,  cu  toate că  avea  mult  de lucru  se  cobora  de  

pe  schele  șI  zicea  :” Mă,  cu  voi  trebuie  să  stau  de  

vorbă!” Nu  totdeauna  se  întâmpla  așa  pentru  că era  

multă  lume  la  Drăgănescu,  iar  Părintele  lucra  și  vorbea  

fără  să  se  uite  înapoi,  spunea  fiecăruia  de ce  a  venit,  ce  

ar trebui  să  facă  șI,  mai  ales,  să  se  ferească  de  multe 

păcate. Era,  parcă  Sfântul  Ioan  Botezătorul  care biciuia  

foarte  mult  păcatul. 

Ne-a  sfătuit  și  pe  noi  ca  teologi,  ne-a  dat  sfaturi  și  

pentru  preoție. Ca  preot  am  învățat  multe  de  la  Părintele  

și  pot  spune  că  am  și  asistat  la  lucruri  minunate. 

Părintele  ne  învăța  să  predicăm  împotriva  păcatului,  

să  nu  încurajăm  păcatul; de  aceea,  o  parte  din  învățătura  

Părintelui  era  îndreptată  spre  păcat.  Le  spunea  celor  de 

față : ”Mă,  pentru  cutare  păcat  ai  ajuns  în  situația  asta  

de  boală,  ai  ajuns  în  situația  de  a  te  părăsi  copilul,  de  

a  nu  te  asculta  copiii …”    

Cineva  din satul  vecin  mergea  des  la  

Părintele  Arsenie,  era  o  femeie  

credincioasă. Părintele  când  a  văzut-o  i-a  

zis: ” Du-te  acum  înapoi cu  ce  poți  pentru  

că  nora  ta  se  urcă  în  căruță  să  meargă  

la  doctor  să-șI  facă  avort.  Du-te  și  

oprește-o!”.  A  ajuns  cu ce  a  putut  de  la  

București  la  Făgăraș  și  a  ajuns acasă  

chiar  când  nora  era  urcată  în  căruță  să  

meargă  la  Făgăraș  la  medic.  Le-a  spus  

că  Părintele a  trimis-o  ca  să  spună  să  nu  

facă  acest  păcat  pentru  că  va  fi  greu  de  

toată familia. Nora  nu  a  mai  făcut  avort  

șI  chiar  a  mai  avut  și alțI  copii . 

Unei  femei  Părintele  i-a  spus:”CâțI 

copii  ai ? ”  Ea  a  spus  că  unul. Și  Părin-

tele  i-a  zis: ”Dar  ceilalțI 9  unde  sunt ?  

Vai, vai  ce  va fi  de  capul tău !   Acest  

copil  te  va  chinui  mai  mult  decât  ceilalți  

nouă”.  șI  așa  a  avut  un  copil  să  se  

întămple,  fiind  un  copil  problemă.    

Preot Ioan  Ciungara, Copăcel 

(Alte  mărturii despre  Părintele Arsenie, 

carte  apărută  cu  binecuvântarea Î.P.S. 

Laurențiu  Streza, Mitropolitul Ardealului) 

Cuviosul  Părinte  Arsenie  

Boca   
(1910 -†28 noiembrie 1989 ) 

 

Când  eram  la  teologie,  am  îndrumat pe  

mulțI  colegi  să  meargă  să-l  caute  pe  

Părintele.  Și  păinții  mei  l-au  căutat  pe  

Părintele.  Tatălui  meu,  care  se pregătea  să  

meargă  în  război,  i-a  spus: ”te  vei  întoarce, 

dar  roagă-te  mult  acolo”.  A   stat  7  ani  în  

război,  a  fost  șI  rănit  șI  îngropat  de  un  

obuz,  dar  cuvântul  Părintelui  s-a  adeverit.  

S-a  întors  sănătos  șI  mereu  îl  pomenea  pe  

Părintele. Am  avut  șI  un unchi  care  a  fost  

foarte  apropiat,  un  cărăuș  al  Părintelui  

Arsenie; avea  o  trăsură  cu  cai  șI  Părintele  

mereu  apela  la  dânsul  șI  la  drumuri  mai  

lungi… Mărturisea  acel  unchi al  meu  că  la  

Sâmbăta,  când  a  fost  ridicat  de  securitate,  

a  fost  pus  în mașina  care  venise  să-l  ducă  

la  Făgăraș. Părintele  le-a  spus: ” Mă,  voi  

mergețI  cu  mașina  că  eu  vin  pe  jos  șI  

ajung  înaintea voastră”. Ei  nu  au  vrut.  Le-a  

spus  că  o  să  ajungă  înaintea  lor  pe  jos. 

Dar  când  s-a  urcat  în  mașină  aceasta  nu  a  

mai  pornit…  

 Părintele  a  rămas  să  meargă  pe  jos  și  a  

ajuns  înaintea  celor  care  vroiau  să-l  

aresteze. 
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https://doxologia.ro/pr-silviu-cluci

